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1. Christian blev valgt som dirigent 

2. Allan blev referent  

3. Dagsorden blev godkendt 

4. Harry aflagde beretning. Han talte om at vi nåede at holde julefest. 

Bestyrelsen besluttede at aflyse julebanko pga Corona. Bestyrelsen varslede i 

samme omgang ideen om et sommerbanko. Vi havde indbudt til 

sommerbanko en søndag i juni, med banko og efterfølgende grill 

arrangement. Dette blev dog aflyst pga for få tilmeldinger. Den chokolade vi 

havde indkøbt til julebanko var ved at løbe på dato, derfor besluttede 

bestyrelsen at give det til Varmestuen. I August tog vi på besøg på det lokale 

Tekstilmuseum, efterfulgt at spisning i klubbens lokaler, det var en hyggelig 

eftermiddag. Harry takkede for opbakning og hjælp til diverse opgaver i 

forbindelse med at drive klubben. Harry fortalte at dette var hans sidste 

beretning, da han har valgt at stoppe i bestyrelsen i Herning klubben. Han har 

været med siden klubben startede for 50 år siden.  

Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 

5. Regnskabet blev gennemgået at Allan. Han redegjorde for hvorfor vi i år kom 

ud med et underskud. Der blev stille forslag om at søge ekstra ordinært 

tilskud fra TDC-Sport og fritid. Til dækning af bl.a. underskuddet fra den 

aflyste banko. Herefter blev regnskabet godkendt.  

6. Kontingentet blev fastsat til det sammen beløb som sidste år. 

7. Ingen indkomne forslag 

8. Andreas blev valgt til bestyrelsen. Per Klausen blev valgt som suppleant.  

Knud og Poul Erik blev valgt til bilagskontrollanter. Arne blev suppleant. 

9. Poul Bak tog ordet og takkede Harry for hans store indsats for klubben 

gennem mange år. Der kom flere forslag til aktiviteter i det kommende år, 

bestyrelsen tager det med når de planlægger.  


